

شهادة السماح بالبيع/ CERTIFICATE OF FREE SALE

Certificate No.: FT-CFS-49886-67701eb3efdde

رقم الشهادة: FT-CFS-49886-67701eb3efdde

شهادة إلى من يهمه الأمر

I, Simba Narell, being duly sworn, depose and say:

TO WHOM IT MAY CONCERN:

300, Washington, DC, USA.

I am the President at the Demo Chamber of Commerce the office of which is located at 2141 P Street NW, #103, Washington, ON 20037, United States of

1. To the best of my knowledge and belief, **Demo Company LLC** is a corporation organized and existing under the laws of District of Columbia, United States of America, with its principal place of business at 700 K Street Northwest suite

2. To the best of my knowledge and belief **Demo Company LLC** is engaged in the distribution of products (as indicated on the following pages(s)) which are sold in the United States of America and exported to United Arab Emirates.

3. The products listed on the following page(s) are freely sold in the United States of America under the same name and composition, in compliance with Federal, State and Local regulations.

4. The above statements are based solely upon information supplied by Jhon Michaels for Demo Company LLC.

5. Dated this 28th Day of December, 2024.

أقر أنا Simba Narell الشخص المفوض بالتوقيع، بصفتي مفوض قانونًا وأشهد بما

بصفتي President الغرفة التجارية ديمو) ومقرها المكتب الكائن في شارع 2141 بي، نورث ويست، رقم 103، واشنطن، إوه إن 20037، الولايات المتحدة الأمريكية.

ا. بناءً على حد علمي و اعتقادي، فإن شركة Demo Company LLC هي شركة مؤسسة منظمة وقائمة وفقًا لقو انين منطقة مقاطعة كولومبيا الو لايات المتحدة 700 K Street Northwest suite الأمريكية، ويقع مقر عملها الرئيسي في .300, Washington, DC, USA

٢. بناءً على حد علمي و اعتقادي، تقوم شركة Demo Company LLC بالمشاركة في توزيع المنتجات (كما موضح في الصفحات التالية)، التي يتم بيعها في الو لايات المتحدة الأمريكية ويتم تصدير ها إلى الإمارات العربية المتحدة.

٣. يُسمح ببيع المنتجات المدرجة في الصفحات التالية بشكل حر في الو لايات المتحدة الأمريكية بنفس الاسم والتركيب وفقًا للقوانين الفيدر الية والمحلية وقوانين الولاية.

٤. تعتمد البيانات المذكورة أعلاه فقط على المعلومات المقدمة من قبل Jhon Michaels بالنيابة عن شركة Demo Company LLC

مؤرخة في اليوم الموافق ٢٨ من شهر ديسمبر ٢٠٢٤.

Simba Narell President

Simba Marell

(الغرفة التجارية ديمو/Demo Chamber of Commerce

FT-CFS-49886-67701eb3efdde-December 28, 2024





Certificate No. زقم الشهادة/: FT-CFS-49886-67701eb3efdde

قائمة المنتجات / PRODUCT LIST

- 1. Skin Care Cleanser
- 2. Skin Care Anti Aging
- 3. Skin Care Vitamin C Serum
- 4. Skin Care Daily Moisture

FT-CFS-49886-67701eb3efdde—December 28, 2024

